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Z A P I S N I K 
s 27. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. rujna 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana 

Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave,. 
Ispričali izostanak: Petar Hrg, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Proračunskim korisnicima i trgovačkim društvima poslane su upute za izradu proračuna 2018-

2020. 

- Ministarstvu financija dostavljeni su podaci (upitnik) o provjeri fiskalne odgovornosti. 

- U Ministarstvu obrazovanja održan je sastanak na temu sufinanciranja vrtića. Sukladno zakonu 

tako nešto nije moguće osim za određene programe. 

- Suradnja s Infoprojektom na temu poreza na zakup javnih površina. 

- Tvrtki koja nam je radila aplikaciju i program za porez na nekretnine, zbog nastalih troškova, 

isplatit će se iznos od 9.000 kuna. 

- Unos podataka u registar nekretnina. 

- Gradonačelniku su dostavljeni podaci vezani uz Zakon o brdsko planinskim područjima. 

- Izrada obrazloženja za natječaj za Lovačku ulicu, rad na projektu „Putovima Frankopana“ te 

aktivnosti na reciklažnom dvorištu. 

- Fakturiranja, knjiženja i ostali administrativni poslovi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Presigniranje knjiga. 

- Radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Obrada novih knjiga i komunikacija s dobavljačima koji dolaze u Knjižnicu. 

- Kontakt s dužnicima. 

- Nabavljena je informatička oprema, te je napravljeno i poslano izvješće nadležnom 

ministarstvu. 

- Rješavanje pristiglih računa. 

- Odlazak u Osnovnu školu povodom „Mjeseca knjige“. 

- „Pričaonica priča“ i „Kreativna radionica“. 

- Uređenje izloga uz „Dan mira“ i Savjet mladih Ravna Gora. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za komunalni doprinos i rješavanje po žalbama, rješenja za naknadu za nezakonito 

izgrađene zgrade. 

- Kontrola građevinskih knjiga na održavanju nerazvrstanih cesta i realizacije radova, te davanje 

naloga za nerazvrstane ceste. 



- Odrađena je sanacija makadam ceste u Lučicama i probijena odnosno nasipana cesta prema 

jednom gradilištu koje smo prodali, koje je otplaćeno i stranke žele pristup. 

- Jučer se nasipavala Lovačka ulica. 

- Redovni obilazak gradilišta u Goranskoj ulici i Vidikovcu, te dogovori na terenu. 

- Suglasnosti za korištenje javnih površina za postavljanje reklamnih panoa, skela i slično. 

- Sporazum s HEP-om za e-punionicu. 

- Dobiven je odgovor od Autotransa da se za sada ne može uvesti linija za Brod na Kupu, da se 

novi vozni red radi u studenom, a prometna godina počinje 1. lipnja iduće godine. Davorin 

Klobučar se nikako ne slaže s odgovorom, te moli sastanak. Gradonačelnik je zatražio da se 

hitno dogovori sastanak na tu temu u Autotransu. 

- Aktivnosti vezane uz natječaj za zimsku službu. 

- Izvješće za održavanje imovine i plan za 2018. godinu poslani su našim trgovačkim društvima 

koja imaju na upravljanju našu imovinu i čekaju se njihovi planovi odnosno izvješća.  

- Pregled terena nakon poplava na cestama. Ima štete na cesti u Lešnici i na nekoliko objekata. 

- Čišćenje upojnih bunara. 

- Izdavanje naloga za iskopavanje dijela na „malom štefićevom dolu“ vezano za depresiju u cesti 

u kojoj se zadržava voda. 

- Cesta za Podroru je u solidnom stanju, bit će u funkciji još neko vrijeme ali je potrebno izvesti 

2-3 file. 

- Aktivnosti vezane uz kuću „Zakrajc“ na temu zaštite spomenika kulture. 

- Izdan je nalog za čišćenje materijala nakon što je pao dio zida u Radočaju. 

- Prometno redarstvo jučer je izdalo dosta opomena ali i kazni. 

- Napravljene su obavijesti koje će se postaviti na mjesne izvore a sukladno nalazu Zavoda za 

javno zdravstvo. 

- Što se tiče komunalne naknade odaslana su rješenja za vlasnike državne imovine i vojsku kao i 

za nove lokale i objekte. 

- Knjiženja komunalne naknade. 

 

IVA ŽAGAR 

- Pražnjenje kanti za smeće, održavanje cvjetnjaka i čistoće javnih i zelenih površina. 

- Posječeni su kolci za tuje na groblju, aktivnosti vezane uz postavljanje ograde. 

- Košnja površina po Delnicama. 

- Očišćene su stepenice prema Lovačkom domu i dio ceste ispod stepenica od nanosa pijeska. 

- Popravljen je prometni znak na rotoru. 

- Postavljena je pametna kluba. 

- Popravak oduška za lož ulje u Radničkom domu. 

- Sječa grana uz ceste. 

- Suradnja s MUP-om radi prikupljanja dokumentacije od DVD-a. 

- Radovi na ogradi u Kuželju kreću kad se teren prosuši od kiše. 

- Administrativni poslovi. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Vježbe s pumpama, užadima, obnova znanja o ulicama na području djelovanja. 

- Sređivanje automobila Suzuki radi prodaje. 

- Popravak auto košare – zamjena akumulatora. 

- Proučavanje Statuta zbog izmjene Zakona o vatrogastvu, telefonije, zaštite na radu. Zamjenica 

gradonačelnika navodi da je 17 novih pravilnika na snazi vezano uz zaštitu i spašavanje. Od 

nas se traži da napravimo plan razvoja i smjernice za razvoj temeljnih operativnih snaga u što 

ste i vi uključeni. Također traže da im poimence dostavimo popis svih aktivnih članova na 

koje možemo računati. Smjernice ćemo raditi u narednim danima, a dovršiti kad od vas 

dobijemo podatke. Osim toga planiramo provesti i 4 vježbe u kojima sudjeluju i vatrogasci, za 

jednu vježbu potreban je i elaborat. 
- Novi djelatnici počeli su s radom, dva su primljena za stalno, jedan na 6 mjeseci. 



- Vježba „B“ ekipe i pripreme za županijsko takmičenje. 

- Dogovor oko nabave lož ulja. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Održan je Nadzorni odbor tvrtke. 

- Obavljeni su razgovori s predsjednikom Hrvatskog hokejaškog saveza i hokejaškim klubovima 

glede njihove aktivnosti na klizalištu, radi održavanja kampova, organiziranja utakmica i sl. 

- U Rijeci su obavljeni razgovori s predsjednikom Udruženja umirovljenika PGŽ kojemu smo 

najavili naše programe za njihova druženja i provođenje sportske rekreacije. 

- Košnja na Platku, održavanje objekata u Delnicama. 

- Zamjenica gradonačelnika zamolila je podatak kada će se postaviti led odnosno da li će to biti 

do 8.12. Davorin Klobučar navodi da interes za ledom postoji, a postoji mogućnost za postavu 

još u mjesecu studenom. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Riješen je problem vodoopskrbe u Grbajelu, Komunalac je promptno i brzo reagirao. 

- Izvršen je uviđaj u Zamostu i ustanovljeno je da je vodosprema puna. 

- Uslijed velikih količina oborina poplavljen je jedan objekt, te smo osigurali isušivač prostora. 

- Aktivnosti na Goranskoj ulici. 

- Aktivnosti s Turističkom zajednicom oko biciklističkih staza. 

- POINU su poslani podaci za poslovne zone. 

- Most preko Kupice se radi, potrebno je nabaviti dodatni materijal. 

- Dogovor vezan za plan groblja odnosno izgled panoa. Teško je doći do točnih podataka. 

Gradonačelnik predlaže da se koriste podaci iz knjige „Gorski kotar“. 

- Radi se na izdavanju suglasnosti na projektnu dokumentaciju za formiranje okućnica i izdavanje 

posebnih uvjeta. 

- Dogovor s geometrom i urbanizmom vezano za parcelu delničkog groblja. 

- Održan je sastanak s Romima vezano na preseljenje jedne obitelji u Dedin. 

- Održan je sastanak na temu e-županija. Dovršen je proces javne rasprave na strategiju 

širokopojasne mreže gdje su se iskazali interesi operatera. HT nije iskazao interes nego je to 

učinio jedan drugi operater. S obzirom na to da je cijela ova priča prilično nejasna, očekujemo 

pojašnjenja na sastanku koji se planira održati za desetak dana. 

- Iščitavanje prijedloga izmjena i dopuna Zakona o financiranju lokalne samouprave i o lokalnoj 

samoupravi i davanje komentara. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Izrađeni su i poslani materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Prisustvovanje radionici u Rijeci o ulozi web-a u JLS. 

- Organizacija web stranice Grada. 

- Odgovor na zamolbu za sufinanciranje tiska knjige. 

- Kolegica je položila arhivski ispit. 

- Održana je Konstituirajuća sjednica Savjeta za zaštitu potrošača. 

- Dano je mišljenje na ugovor o pravu građenja vezano za reciklažno dvorište. 

- U suradnji s Udrugom gradova organizira se obuka vijećnika, službenika i članova MO. 

- Aktivnosti vezane na zaštiti i spašavanju. 

- Prijedlog za mirno rješenje spora s RH vezano za Crni Lug. 

- Upis legalnosti za školu Turke. 

- Izdavanje rješenja za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada i potvrde o uplati. 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


